
 
 

Notulen Algemene Ledenvergaderig COC Rotterdam 28 september 2023 

 

 

Aanwezig: Timen Bol, Cameron de Kreij, Maarten Venhovens, Kimberley Minasian, Marnix 

Kemme, Ed Bultena, Jan Geerink, Peter de Lang, Mikea Gaxiola-Peters, Tineke Teunen, Wil 

Chaulet, Wilma Ruis, Marcel van Helden, Jeroen van Oosten, Theodoor Groot, Kees van 

den Brink, Raymond de Zwart-Bergman, Erwin Heyl, Neriman Turuclu, Ellen Schouten, Cok 

Troost, Daniël Schaap, Denis Kurris. 

Afwezig met kennisgeving: Jan van den Enk, Jacques Geenen. 

 

Omdat het gehele bestuur is afgetreden heeft de vereniging geen voorzitter en bepaalt de 

vergadering wie de vergadering voorzit. De vergadering gaat akkoord met het voorstel dat 

Wil Chaulet vanavond voorzitter is.  

 

Peter de Lang notuleert. 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

Toelichting bestaande situatie. Moedig van dit bestuur om de beslissing te nemen na een 

vaststelling dat er niet tot besluitvorming kan worden gekomen. Het doel van dit overleg is 

om uit deze situatie te komen en een oplossing te zoeken voor de komende maanden tot 

aan de voorjaarsvergadering. Aanwezigen worden uitgenodigd hun creativiteit te laten horen 

en met aanvullingen komen, zodat we eindigen met een ‘Voortgangsvoorstel’. 

 

Leon Houtzager wil hulp bieden, zowel in het bestuur als in de rol van adviseur. 

 

Wat is de aanleiding tot dit besluit van het bestuur.  Situatie van aftredende bestuursleden is 

niet nieuw. Maarten deelt mee dat bestuur heeft afgesproken niet met modder te gooien. 

Grote werkgebied (stad plus regio”s) vraagt wel veel aandacht. En bestuur moet ook over 

kleine dingen besluiten nemen. 

 

Voorzitter vat samen dat Maarten een pleidooi houdt om de huidige situatie te evalueren. Er 

wordt gesuggereerd dat het vertrekkende bestuur de problematiek samenvat. Wordt niet 

algemeen gedeeld. 

 

In het afgelopen jaar heeft de vereniging gewoon doorgedraaid. We zijn gegroeid in 

vrijwilligers en alle activiteiten hebben doorgang gevonden. Marcel heeft het financiële 

gedeelte doorgezet en doet dat nu nog steeds. 

 

Er wordt gediscussieerd over de vraag of de twee aanwezige bestuursleden een 

demissionair bestuur worden. Marcel geeft aan dat er twee algemene bestuursleden 

aangesteld kunnen worden.  

 



 
Omdat COC Rotterdam een groot werkgebied heeft en daar op allerlei plekken groepen 

komen, vraagt dit veel van het bestuur. En de aandacht voor de stad Rotterdam wordt 

daardoor verdund. 

 

De voorzitter stelt voor de discussie te beëindigen en te kijken naar oplossingen.  

 

Voorstel periodeseptember 2023 tot april 2024 

Voorgesteld wordt om de Maarten en Neriman te benoemen tot interim-bestuur met een 

beperkte opdracht. Financiële administratie, jaarplan voor zover nodig voor een 

subsidieaanvraag, ledenadministratie, vertegenwoordiging van de vereniging bij COC NL en 

reageren op crisissituaties. Voor de rest gaat het verenigingsbestuur op pauze. Benoeming 

gaat tot uiterlijk 1 april. 

 

Interim-bestuur wordt ondersteund door Marcel, Marnix en Tineke. 

 

De voorzitter schorst de vergadering voor pauze. 

 

Voorstel voor een commissiedie situatie onderzoekt en met voorstellen komt voor een 

andere aanpak voor bestuurswerk 

De vergadering praat verder over de installatie van een werkgroep. De opdracht voor de 

werkgroep is: 

• Het opstellen van een meerjarenbeleidsplan waarin duidelijk aandacht wordt besteed 

aan de wijze waarop de vereniging effectief bestuurd wordt binnen de statuten.  

• De wijze waarop de vereniging levensvatbaar (toekomstbestendig) moet blijven, 

rekening houdend met maatschappelijke ontwikkelingen.  

• De focus van de vereniging (ambities temperen om de activiteiten uitvoerbaar te 

houden). 

• De relatie met regio’s, COC Nederland. 

• Het aantrekkelijk blijven voor vrijwilligers en maatschappelijke partners. 

 

De werkgroep zal zo veel mogelijk contact leggen met actieve leden van de vereniging. 

 

Parallel worden er bestuursleden gezocht. Het is de bedoeling dat in de ALV van voorjaar 

2024 de resultaten van het conceptvoorstel worden goedgekeurd en aspitant bestuursleden 

zich kunnen vinden in het conceptvoorstel en vervolgens gekozen kunnen worden. 

 

De vergadering benoemt Cameron de Kreij, Wilma Ruis, Peter de Lang en Kees van den 

Brink in de werkgroep De Toekomst. 

 

De voorzitter bedankt de de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de vergadering. 

 

 

 


